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OBECNÍ BÁL

Pátek 16. listopadu 2018

od 19.30 hodin

sál Hostince u Hroudů

bál je nekuřácký, bohatá tombola, rezervace míst na tel: 775 763 800   

vstupné 100,- Kč

k tanci a poslechu hraje skupina J. B. Band

Obec Poříčany vás zve na

Milí čtenáři Posla,

držíte v ruce první „povolební” číslo. Přestože v Poříčanech byla 
v letošních komunálních volbách jen jedna kandidátka,     
k volbám přišlo téměř 40% lidí. Děkujeme všem za podporu, 
moc si jí vážíme. Zároveň to bereme jako velký závazek pro 
práci v následujících čtyřech letech a věřím, že se nám podaří,    
i s vaší pomocí, zrealizovat co nejvíc záměrů k vaší 
spokojenosti. Ustavující zasedání nového zastupitelstva se 
uskuteční již příští čtvrtek. 

V neděli  28. října oslavíme 100. výročí konce 1. světové války 
a vzniku samostatného Československa, který byl výsledkem 
dlouholeté snahy našich předků a naplněním jejich snů.  
Houževnatost, sounáležitost, hrdost a společné úsilí tvořily 
základ tehdejšího dění a byly motorem dalšího rozvoje naší 
země. Jsou to hodnoty, které bychom si měli v těchto dnech 
připomenout a vzít je za své, protože oslava 100 let naší země 
není jen oslavou minulosti, ale dotýká se i let budoucích. 

Jménem obce, základní a mateřské školy a místních spolků         
i jménem svým, bych vás všechny ráda pozvala na nedělní 
slavnostní setkání u nově zrestaurovaného pomníku v parku. 
Přijďte si spolu s námi připomenout  uplynulých sto let a uctít 
památku těch, kteří za naši zemi bojovali v 1. světové válce 
a československých legiích.
                    Hanka Teršová
                     starostka obce

Kalendář akcí:

100 let republiky - 28. října v 11.00 
Setkání u Pomníku padlým

1. listopadu v 19.00  - Ustavující zasedání 
zastupitelstva obce

3. listopadu – Cvičení jednotek SDH

16. listopadu od 19.30 – Obecní bál

1. prosince –  Zahájení adventu – rozsvěcení 
vánočního stromu a Mikulášská

4. prosince – Charitativní vánoční bazárek ZŠ 

15. prosince  –  Vánoční koncert ZŠ Poříčany    
v kostele

25. prosince od 20.00 – Vánoční zábava         
„U Hroudů“

Kalendář bohoslužeb a dalších akcí farnosti      
v poříčanském kostele najdete v článku        
p. Rytiny na str. 10.
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Informace obecního úřadu

   

 

 
 

 
 

    
    

 
  

 
       

            
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

  
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

Co je v  obci nového
Dle plánu proběhla v  průběhu září a října rekonstrukce 
ulice Větrná. Došlo k  odstranění staré popraskané 
betonové vrstvy se zbytky asfaltového postřiku, 
prohloubení lože, doplnění podkladních vrstev z  ka-
meniva a podkladního betonu, na který byl ve dvou 
vrstvách položen asfaltový povrch doplněný krajnicemi 
ze zhutněného kameniva a recyklátu. Podařilo se 
dosáhnout snížení výškové úrovně vozovky, která byla   
v minulosti nad základy plotů přilehlých zahrad. Po 
dokončení stavebních prací byly provedeny i terénní 
úpravy přilehlých zelených pásů, kde bude na jaře 
doplněna zemina a budou osety travou. Stavební práce 
provedla f. Prostav, která po dohodě upravila i kritický, 
obtížně sjízdný úsek ul. Nová Vyhlídka, kde byla stržena 
původní nesoudržná vrstva a byla nahrazena vrstvou 
podkladního betonu. Jedná se prozatím o provizorní 
řešení, které by ale mělo být na několik let funkční.  
Ke konci spěje i rekonstrukce nástupišť na 
poříčanském nádraží. Dle aktuálních informací 
investora akce (SŽDC) budou do 20. listopadu hotovy 
všechny dokončovací práce a celá stavba bude uvedena 
do zkušebního provozu. Výjimkou je chodník k ulici 
Českobrodská na severní straně trati, který bude uzavřen 
až do doby, kdy bude vybudován nový přechod pro 
chodce u čerpací stanice. Ke zdržení bohužel došlo na 
straně obce, neboť se projekt musel přepracovávat na 
základě požadavků DI Policie a správce komunikace 
KSÚS. Na začátku listopadu však již čekáme vydání 
stavebního povolení a pokud to klimatické podmínky 
dovolí, měl by se přechod realizovat ještě v  letošním 
roce.  Žádáme vás o respektování zákazu vstupu novým 
chodníkem. Přecházení v  místě budoucího přechodu je 
velmi nebezpečné a těch pár minut chůze navíc jistě 
nestojí za riziko dopravní nehody.  
V nejbližších dnech (předpokládaný začátek je               
5. listopadu) začnou stavební práce na úpravě 
křižovatky silnic II/330 a III/3308 (ul. Českobrodská    
a V  Průhonu). Křižovatka „U Hroudů“ projde proměnou, 
jejíž cílem je zpomalení dopravy a zvýšení bezpečnosti 
chodců. Všechny tři přechody budou upraveny, doplněny 
o prvky pro orientaci osob se sníženou schopností 
orientace a pohybu a budou nově nasvíceny. Dojde ke 
zrušení odbočovacího pruhu ve směru od Sadské             
a celkovému zúžení profilu vozovky v  tomto místě.
Často se ptáte, zda budou přechody opatřeny 
tlačítkovými semafory. Nebudou. A to z  důvodu, že se 
jedná o přechody, které jsou přímou součástí křižovatky. 
Jediná možnost by bylo řešit celou křižovatku jako 
světelnou, což je však technicky a finančně velmi 
náročné. Proto je třeba apelovat na oboustranné 
respektování dopravních předpisů – jak ze strany řidičů, 
kteří by měli dodržovat povolenou rychlost a respektovat 
přednost chodců na přechodech, tak i ze strany chodců, 
kteří by neměli přecházet mimo vyznačená místa a měli 
by přecházení věnovat pozornost (což se ne vždy děje – 
nezřídka je vidět chodce se sluchátky na uších či zabrané 
do telefonu, kteří vůbec nevědí o světě okolo sebe). 

Pokročili jsme i s dalšími projekty. Na zateplení budovy 
MŠ máme vydáno stavební povolení a byla vybrána 
stavební firma. Výběrové řízení vyhrála f. Stafiko            
z  Poděbrad s  cenou 6 411 495,- Kč vč. DPH. Na Státní 
fond životního prostředí jsme již odeslali veškeré 
dokumenty pro vydání rozhodnutí o poskytnutí dotace     
a pokud vše klapne, stavební práce by měly začít na jaře 
2019.
Žádost o dotaci jsme podali také na MAS Pošembeří, a to 
na projekt dopravně-bezpečnostních opatření pro 
chodce v ul. Českobrodská, jehož cílem je rekonstrukce 
chodníků v podél celého průtahu mezi ul. Ke Kersku        
a Příčná. Jeho součástí je i zpomalovací vjezdová brána 
ve směru od Sadské a doplnění bezpečnostních prvků na 
přechodu u viaduktu a Sokolovny. Výsledky dotačního 
programu by měly být známy na jaře 2019.  

Svoz bioodpadu
Pytlový svoz proběhne naposledy v pondělí 19. 
listopadu. V  průběhu zimních měsíců máte možnost 
objednat si mimořádný odvoz dřevní hmoty např. při 
prořezu či kácení stromů, živých plotů, apod.  
Omlouváme se za mimořádný výpadek ve svozu odpadu 
v  pondělí 22. 10., kdy bylo Iveco v  servisu. V  pondělí 
29.10. proběhne svoz již jako obvykle.

Nový obecní pomocník
V  říjnu obec zakoupila komunální vysavač na zeleň, 
který výrazně ulehčí podzimní úklid a likvidaci 
spadaného listí. Letošní sucho přispělo k  dřívějšímu 
opadu listí, jehož úklid v  kombinaci s  větrným počasím 
mění hrabání a zametání doslova na boj s  větrnými 
mlýny. Díky vysavači, který se namontuje na korbu auta   
a fouká nadrcené listí, prach a drobné nečistoty přímo do 
klece, bude úklid obce výrazně efektivnější.

Uzavírky nekončí!
Pomalu se blíží termín dokončení rekonstrukce mostu 
přes D11. Do 31. 10. bude platit stávající režim uzavírky. 
Od 1. 11. do 14. 11. dojde k  této úpravě: průjezd přes 
most se otevře (kyvadlově – na semafory). Uzavře se 
nájezd na Hradec Králové, sjezd od Prahy zůstane nadále 
uzavřený. Nájezd na Prahu a sjezd od Hradce bude nadále 
otevřený.  
Prakticky ihned po úplném otevření mostu a nájezdů na 
dálnici D11 lze očekávat uzavření silnice II/330 mezi 
Poříčany a Klučovem z  důvodu opravy produktovodu 
pod silnicí a žel. tratí. Pro osobní dopravu bude objízdná 
trasa vedena po staré Klučovské silnici. Uzavřen bude 
vjezd do ul. Na Bažantnici z ul. Českobrodská, bude tedy 
třeba jezdit ul. Polní. Plánovaná doba uzavírky je 6 týdnů.
Jistá dopravní omezení s sebou přinese jistě                      
i rekonstrukce křižovatky „U Hroudů“, nemělo by se 
však jednat o úplnou uzavírku. O aktuální situaci vás 
budeme průběžně informovat na webu obce.
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Podzimní Telč
Tak jak se již stalo zvykem, na jaře a na podzim 
vyrážíme na společné autobusové výlety. 
Tentokrát jsme se 10. října vydali do Telče 

Pomník v novém hávu
Nebo bychom 
spíše měli říci 
„vysvlečený ze 
starého“.            
V rámci obnovy 
pomník padlým 
letos v  létě 
prošel důkladnou 
očistou a získal 
svoji původní 
pískovcovou 
barvu. 
Českobrodský 
kameník p. 
Procházka ve 
spolupráci          
s restaurátorem 

ak. soch. Jakubem Raflem opravili nápisy         
a jména padlých, provedli vysprávky na soše 
samotné i podstavci a doplnili spáry. Na závěr 
byl pomník ošetřen hydrofobním nátěrem, který 
povrch kamene ochrání před povětrnostními 
vlivy a šedavě – zeleným zbarvením. 
Zástupkyně Národního památkového ústavu     
a odboru památkové péče MěÚ Český Brod 
provedení restaurátorských prací odsouhlasily 
na přejímacím řízení dne 23. října. 
Projekt „Oprava pomníku obětem světových 
válek“ byl podpořen z  programu Zachování     
a obnova historických hodnot Ministerstva 
obrany ČR částkou 296.000,- Kč.  Celkové 
náklady projektu činí 370.230,- Kč.
Historii pomníku připomene informační panel  
v  parku a připravujeme i digitalizaci obecních 
kronik, kde je mu věnováno hned několik stran.
Protože v době uzávěrky Posla byl pomník 
ještě pod lešením, na fotografie po renovaci se 
můžete těšit v příštím čísle.

Nabídka leteckých snímků
V  červenci proběhlo po několika letech opět letecké 
snímkování obce a okolí. Pro zájemce nabízíme barevné 
snímky ve formátu A3 s  laminací za cenu 50 Kč. Náhledy 
fotografií jsou zveřejněny na webu obce v sekci Novinky      
a na Facebooku obce, nebo na obecním úřadu. Vybírat 
můžete ze snímků 1 – 4, v případě zájmu napište číslo + 
počet kusů na email:  nebo se stavte urad@obec-poricany.cz 
osobně na OÚ.  Zájemci, kteří se zapsali při komunálních 
volbách, již znovu svůj zájem stvrzovat nemusí!

Procházka Poříčanskou minulostí
U příležitosti 100. výročí konce 1. světové války a vzniku 
Československé republiky jsme vytvořili „procházku 
minulostí“ po Poříčanech. Na 13 místech obce budou            
v  průběhu příštího týdne nově nainstalovány informační 
panely, ze kterých se dozvíte, jak se Poříčany rozvíjely i co 
se o významných milnících v  životě obce píše v  kronikách. 
Dobové fotografie přinášejí pohledy na různá místa naší 
obce, která prošla v  průběhu uplynulého století proměnou. 
Doufáme, že budou tato „zastavení“ příjemným zpestřením 
vašich procházek.

a nedalekých Dalešic. Počasí bylo nádherné a historická Telč, 
kde se natáčelo mnoho českých filmů a pohádek, nás přímo 
uchvátila. Kromě prohlídky zámku a zámecké zahrady jsme si 
prošli historické centrum města, které je součástí Světového 
kulturního dědictví UNESCO.  Po obědě a kávě jsme se 
přesunuli do cca 50 km vzdálených Dalešic, kde jsme navštívili 
pivovar, jež se stal známý především proto, že se tu natáčely 
filmové Postřižiny. Ochutnali jsme zdejší pivo a prohlédli jsme 
si historickou část pivovaru. Současné moderní výrobní prostory 
jsme tentokrát z  časových důvodů vynechali.  Výstup na komín 
bohužel nebyl součástí ani jednoho prohlídkového okruhu :-).

Hanka Teršová
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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Poříčany        
č. 7/2018, 3.10.2018

Informace starostky

‐ Dopravní uzavírky (most D11, Kounice – Bříství, 

plánovaná Poříčany – Český Brod)

‐ Zřízení věcných břemen pro VaK – D. Nádeník

‐ oslavy 28. října 2018

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení 

programu

Bod 2- Rozpočtové opatření

Starostka předložila k projednání návrh rozpočtového opatření 

č. 5-2018.

Usnesení č. 2/7/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové 

opatření č. 5/2018 a pověřuje starostku úpravou rozpočtu.

Bod 3 – Výběr zhotovitele – Zateplení budovy MŠ

Starostka předložila k projednání výsledek výběrového řízení na 

zhotovitele stavebních prací na zateplení staré mateřské školy. 

Jedná se o kompletní zateplení obálky budovy (stropy, fasáda, 

výměna oken a dveří, výměna kotlů, rekuperace) a související 

stavební práce. Z pěti doručených nabídek byla vybrána nabídka 

uchazeče s nejnižší nabídkovou, f. Stafiko Poděbrady.

Usnesení č. 3/7/2018: Zastupitelstvo obce projednalo výsledky 

hodnocení nabídek na výběr zhotovitele stavebních prací na 

akci „Zateplení budovy MŠ v Poříčanech“ a rozhodlo o výběru 

nejvhodnější nabídky – f. STAFIKO PODĚBRADY spol. s r.o., 

IČO: , sídlem Ve Dvoře 253,61680346

290 01 Poděbrady s nabídkovou cenou 5 298 756 Kč bez DPH. 

Zastupitelstvo pověřuje starostku obce uzavřením smlouvy         

o dílo.

Na bod programu byl z důvodu účasti zástupce SK Poříčany 

mimořádně přesunut Bod č. 13

Bod 13 – Žádost o poskytnutí dotace – SK Poříčany 

(spolufinancování rekonstrukce kabin)

B. Draštík přednesl žádost Sportovního klubu o finanční 

příspěvek na projekt revitalizace zázemí fotbalového klubu 

(rekonstrukce a dostavba kabin), na který bude SK žádat            

o dotaci z programu MŠMT. Vlastní zdroje účastníka dle žádosti 

a rozpočtu projektu tvoří min. 30% nákladů akce, tj. cca 2,1 mil. 

Kč. Klub však jedná se sponzory, kteří by měli přispět částkou 

min. cca 500 tis. Kč. Částky budou upřesněny na základě 

výsledku výběrového řízení na zhotovitele.

Usnesení č. 13/7/2018: Zastupitelstvo obce projednalo žádost 

Sportovního klubu Poříčany o příspěvek na spolufinancování 

projektu „Revitalizace zázemí Sportovního klubu Poříčany“ na 

který bude SK Poříčany žádat o dotaci z programu MŠMT         

a rozhodlo o poskytnutí dotace v maximální  výši vlastních 

zdrojů žadatele, tj. 2.235.427,- Kč. Uvolnění finančních 

prostředků bude vázáno na vydání kladného rozhodnutí             

o poskytnutí dotace ze strany MŠMT. 

20,15 hod. odchází L. Melich

Bod 4 – Nabídka na doplnění projektové dokumentace – 

opěrná zeď v ul. Českobrodská

Starostka předložila cenovou nabídku spol. Pontex na 

dopracování projektové dokumentace na rekonstrukci opěrné 

zdi a zábradlí v ul. Českobrodská, která byla zpracována na 

základě dohody obce a KSÚS Poříčany. Spol. Pontex již projekt 

na část stavby (oprava římsy a zábradlí opěrné zdi) zpracovala   

v r. 2014, jedná se o doplnění projektu o další stavební objekty 

(zeď, odvodnění, přilehlé komunikace) a dopracování 

dokumentace ke stavebnímu povolení a provádění stavby. 

Usnesení č. 4/7/2018: : Zastupitelstvo obce projednalo cenovou 

nabídku spol. Pontex, spol. s r.o.  IČO: 40763439, na rozšíření 

projektové dokumentace na opravu opěrné zdi v ul. 

Českobrodská a schvaluje pořízení projektové dokumentace pro 

stavební povolení a provádění stavby vč. inženýrské činnosti za 

cenu 338 558,00 Kč vč. DPH. Zastupitelstvo pověřuje starostku 

obce uzavřením smlouvy o dílo.

Bod 5 –  Bezúplatný převod pozemků – obec x Středočeský 

kraj

Starostka předložila ke schválení darovací smlouvy na 

bezúplatný převod pozemků od Středočeského kraje obce 

Poříčany (viz. příloha) a od obce Středočeskému kraji. 

Bezúplatný převod byl schválen již na dřívějších zasedáních, 

záměr pozemky převést byl řádně uveřejněn. 

Usnesení č. 5/7/2018: 

a) Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemků 

parc. č. 862/4 a 893/4 v ul. Mírová od Středočeského kraje obce 

do vlastnictví obce Poříčany. Zastupitelstvo pověřuje starostku 

uzavřením darovací smlouvy. 

b) Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemku 

parc. č. 957/4 do vlastnictví Středočeského kraje. Zastupitelstvo 

pověřuje starostku uzavřením darovací smlouvy. 

Bod 6 – Koupě pozemku 898/1 – Středočeský kraj

Starostka předložila k projednání nabídku Středočeského kraje 

na úplatný převod pozemku 898/1 v k.ú. Poříčany, za cenu 

stanovenou znaleckým posudkem (viz. příloha).

Usnesení č. 6/7/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje úplatný 

převod pozemku parc. č. 898/1 od Středočeského kraje obce do 

vlastnictví obce Poříčany za cenu 722.338,- Kč. Cena 

stanovenou znaleckým posudkem Ing. Jaroslava Šimůnka          

č. 844-8/2018. Zastupitelstvo pověřuje starostku uzavřením 

kupní smlouvy se Středočeským krajem.  

Bod 7 – Nabídka na odkup pozemků – České dráhy, 2. etapa

Starostka předložila nabídku Českých drah na odkup pozemků   

v okolí nádražní budovy a ČOV Poříčany. Cenový posudek bude 

zpracován na základě potvrzení zájmu obce.

Usnesení č. 7/7/2018: Zastupitelstvo obce projednalo nabídku 

Českých drah na odkup pozemků v okolí areálu žel. st. Poříčany 

a ČOV Poříčany a souhlasí se záměrem odkoupit pozemky parc. 

č.: 908/29, 908/30, 908/31, 908/33, 908/42, 908/46, 908/48,       

v další etapě pak 908/44, 908/47, 908/43 a 907/1. Zastupitelstvo 

pověřuje starostku projednáním podmínek odkupu pozemků       

a kupní ceny.

Bod 8 – Prodej pozemku p. č. 114/3

Starostka předložila žádost p. J.M. o přehodnocení kupní ceny 

pozemku parc. č. 114/3, kterou zastupitelstvo schválilo na 

minulém zasedání.

Usnesení č. 8/7/2018: Zastupitelstvo obce projednalo odpověď 

p. J.M. na nabídku kupní ceny za pozemek parc. č. 114/3 v k. ú. 
2Poříčany a na původní nabídce, tj. 1500 Kč/m  trvá.

Bod 9 – Prodej pozemků v ul. Úzká

Starostka předložila finální podobu geometrického plánu na 

dělení pozemků v ul. Úzká. Záměr prodeje byl řádně zveřejněn.



5POŘÍČANSKÝ POSEL 3/2018    

Usnesení č. 9/7/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje prodej 
2pozemku 822/12 o výměře 251 m  na základě geometrického 

2plánu parc. č. 863-110/2018 paní J. M. za cenu 150 Kč/m .       

Ke kupní ceně budou připočteny náklady na geometrické 

oddělení pozemku. Zastupitelstvo pověřuje starostku uzavřením 

kupní smlouvy. 

Bod 10 – Smlouva o zřízení věcného břemene – ČEZ – 

výměna BTS, ul.Kounická a ČEZ – přeložka nadzemního 

vedení v ul. Lipová

Starostka předložila návrhy smluv o zřízení věcného břemene se 

spol. ČEZ na akce v ul. Lipová a Kounická. Obě stavby již byly 

dokončeny.

Usnesení č. 10/7/2018:

 a) Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zřízení věcného 

břemene č. IE-12-6007307/3 se spol. ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 

24729035, z důvodu umístění kabelu na pozemcích parc.            

č. 639/10, 635/4, 890/11, 890/3 a 843/4 v k.ú. Poříčany pro 

stavbu „Poříčany výměna BTS  KO_0202 Kounická“, a pověřuje 

starostku podpisem této smlouvy.

b) Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zřízení věcného 

břemene pro stavbu č. IE-12-6006602/3 se spol. ČEZ Distribuce, 

a.s., IČO: 24729035, z důvodu umístění kabelu na pozemcích 

parc. č. 861/1 a 861/6  v k.ú. Poříčany pro stavbu „Poříčany, 

Lipov NN za  kNN“, a pověřuje starostku podpisem této smlouvy.

Bod 11 – Oprava ul. Ke Kersku – projekt MMR

Starostka předložila návrh na podání žádosti o dotaci z programu 

MMR o opravu ul. Ke Kersku v r. 2019.

Usnesení č. 11/7/2018: Zastupitelstvo obce souhlasí s přípravou 

projektu opravy místní komunikace Ke Kersku a podáním žádosti 

o dotaci z programu Ministerstva pro místní rozvoj na r. 2019.

Bod 12 – Záměr výstavby – p.p.č. 284/3

Starostka seznámila zastupitele s výsledky jednání s vlastníky 

pozemku 284/3 v k.ú. Poříčany o možné zástavbě pozemku 

rodinnými domy. Návrh je dle vyjádření odboru územního 

plánování v souladu s územním plánem obce. Vlastníci vyhověli 

požadavku obce na navýšení počtu parkovacích míst                   

a bezúplatný převod části pozemku, který zasahuje do uličního 

profilu (ul. Větrná).

Usnesení č. 12/7/2018: Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

podmínky souhlasného stanoviska a požaduje doplnění 

stanoviska o podmínku výsadbu zeleně na nezastavěné části 

pozemku.

Bod 14 – Žádost o poskytnutí dotace – TAJV

Starostka předložila žádost sportovní organizace TAJV          

(viz. příloha) o dotaci z rozpočtu obce. Zastupitelstvo projednalo 

žádost a shledalo ji v rozporu s pravidly pro poskytování dotací 

spolkům, neboť se nejedná o místní neziskovou organizaci, 

podílející se na spolkovém životě v obci. Zastupitelstvo však 

nevyloučilo možnost podpořit TAJV individuálně např. 

finančním příspěvkem na konkrétní akci (tenisový turnaj v obci, 

apod.). 

Bod 15 – Pozemky UZSVM – úprava znění usnesení č. 

12/2/2018 ze dne 20.3.2018

Starostka předložila návrh na úpravu znění usnesení č. 12/2/2018 

ze dne 20.3.2018.

Usnesení č. 14/7/2018: 

a) Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o výpůjčce na 

pozemky pod požární nádrží a přístupovou cestou přístupovou 

cestou parc. č. 651/1 a 651/2 v k.ú. Poříčany s Českou 

Republikou v zastoupení Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových. Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce 

uzavřením smlouvy o výpůjčce.

b) Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemků 

parc. č. 651/4 a 651/6 pod budovou mateřské školy č.p. 372        

a areálem mateřské školy od České Republiky v zastoupení 

Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce uzavřením smlouvy 

o bezúplatném převodu.

c) Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemků 

parc. č. 849/1, 849/4, 849/6 a 849/7 pod místní komunikací         

v ul. Školní od České republiky v zastoupení Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových a pověřuje starostku 

obce uzavřením smlouvy o bezúplatném převodu. 

Bod 16 – Pořízení osobního automobilu pro rozvoz obědů

Místostarosta obce předložil návrh na pořízení vozidla pro 

rozvoz obědů. Mělo by se jednat o starší automobil (max. 8 let), 

se stavem najetých kilometrů cca 50 – 60 tis., s benzínovým 

motorem. Z průzkumu trhu se jako nejvhodnější variantou pro 

daný účel jeví Dacia Logan kombi, ceny se pohybují mezi 110 – 

130 tis.  

Usnesení č. 15/7/2018: Zastupitelstvo obce souhlasí s pořízením 

osobního automobilu pro rozvoz obědů (ojeté vozidlo, staří max. 

8 let, cena cca 110 – 130 tis. Kč, najeto max. 75.000 km, benzín) 

a pověřuje místostarostu obce provedením průzkumu trhu, 

výběrem vhodného vozu a uzavřením kupní smlouvy.

Bod 17 – Rekonstrukce křižovatky U Hroudů – výběr 

zhotovitele

Starostka předložila návrh na schválení výběru zhotovitele na 

rekonstrukci křižovatky U Hroudů. Výběrové řízení zajišťovala 

KSÚS, jednání komise se za obec zúčastnili místostarosta obce   

a TDI, Ing. Ladislav Němeček (protokol z jednání + naceněný 

výkaz výměr viz. příloha).   

Usnesení č. 17/7/2018: Zastupitelstvo projednalo výsledky  

výběrového řízení na akci „II/330 Poříčany, úprava křižovatky    

s III/3308“ a schvaluje zhotovitele stavebních prací spol. KG-

SERVIS, spol. s r.o., IČO: 25682512 s nabídkovou cenou 922 

033,16 Kč vč. DPH a pověřuje starostku uzavřením třístranné 

smlouvy o dílo s KSÚS a zhotovitelem.

Bod 18 – Diskuse

Starostka a místostarosta obce poděkovali zastupitelům i členům 

fin. výboru, J. Vencourovi a A. Solilové za spolupráci                  

v uplynulých čtyřech letech.

Zápis byl vyhotoven dne:  5.10.2018
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Vítání občánků – 16. října 2018
Již podruhé jsme se letos sešli na Vítání občánků. Z jedenácti pozvaných se sešlo devět dětí, opět 
převážně chlapečků, které jsme přivítali mezi občánky Poříčany. Čápům se u nás zkrátka poslední dva 
roky vyloženě líbí :-). Dětem i jejich rodičům přejeme mnoho štěstí, zdraví, lásky a rodinné pohody.
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SK Poříčany
Jak si vedou poříčanští fotbalisti? Podzimní část nové sezóny 2018/2019 je dost odlišná od loňské, kdy se naše 
mužstva dospělých, hlavně áčko, pohybovaly ve spodní části tabulky. To je minulost! Áčko dospělých se po 
letním kvalitním doplnění po desátém kole krajského přeboru nachází na výborném druhém místě. Za námi 
jsou města jako Kutná Hora, Slaný a Příbram, 
kde jsme dokonce vyhráli 3:1! V našem kádru 
je pět hráčů, kteří prošli mládeží Sparty, a na 
hře je to opravdu znát. O kvalitě hry, na kterou 
se dá koukat, svědčí i divácké návštěvy. Ty 
máme z celého přeboru daleko největší a často  
i lepší než v divizi. Našim fanouškům patří 
velké poděkování za jejich podporu.
Za výkony áčka nezaostává ani naše béčko, 
které se herně hodně zvedlo a po osmém kole je 
v okresní soutěži třetí. Jirka Koula tomu dal řád 
a ve spolupráci s trenérem áčka Zdenkem 
Šmejkalem ml. doplňují sestavu kluky z áčka.
Žáci -Ten, kdo chodí na jejich zápasy, tak vidí, 
že kluci snahu mají, ale proti hráčům o dva roky starším - a co si budeme nalhávat, i fotbalově vyspělejším - se 
hraje špatně a je těžké dosahovat dobrých výsledků. Ano, byla volba mezi malým a velkým fotbalem tzn. hrát 
7+1 nebo 10+1. Po dohodě trenérů a rodičů jsme se přihlásili do skupiny 10+1. Výsledky jsou pro kluky kruté 
až demotivující. Po minulé sezóně se věřilo, že se herně zvednou, ale zatím se jim bohužel nedaří, tak jak by si 
představovali. Proto trenéři i rodiče pracují na 
tom, aby kluky fotbal nepřestal bavit a aby 
tohle těžké období překonali. Když vydrží, 
výsledky se zcela jistě brzy dostaví.
Přípravka - Tuto sezónu nemáme starší 
družstvo, ale zato je tolik dětí v mladší 
přípravce, že jsme do soutěže přihlásili dvě 
mužstva. Děti jsou rozdělené na dva vyrovnané 
týmy - modré a bílé. Na dětech je oproti minulé 
sezóně vidět velký posun. Pod vedením trenérů 
Petra Touše a Josefa Hochmana se prakticky 
pořád vyhrává. A to třeba i v Nymburce.
Předpřípravka (fotbalová školička) - To jsou 
děti ve věku kolem 5 let, které se také vrhly na 
fotbal a učí se základní dovednosti, práci s míčem, trénují rychlost a obratnost. Momentálně se pro ně 
připravují čtyři turnaje, aby si vyzkoušely opravdové zápasy se vším všudy.
Chceme poděkovat zastupitelstvu obce za podporu fotbalu. Ať už to byla finanční pomoc při pořádání letního 
kempu pro 24 dětí, tak nyní aktuálně finanční spoluúčast při žádosti o dotaci na přestavbu zázemí pro hráče. 
Současný stav a stáří kabin je vzhledem k počtu mužstev už nevyhovující. Na projekt, který jsme připravili     
v r. 2016 včetně stavebního povolení, jsme se rozhodli znovu požádat o dotaci z programu Ministerstva 
školství. Žádost o dotaci byla úspěšně zaregistrovaná a v lednu se uvidí, jestli jsme uspěli. Pokud by to klaplo, 
stavět by se mohlo už příští rok. Tak nám držte palce!
                                                                                                                                                             Jaroslav Hampl
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Prvňáci v Poříčanech     
Nástup do první třídy představuje obrovskou změnu v životě dítěte i celé rodiny. Z dítěte se stává školák, 
nenávratně končí období, kdy většinu času tráví hrou. Začíná období domácích úkolů, povinností pro dítě          
i pro rodiče.
3. září 2018 nastoupilo do ZŠ v Poříčanech 32 prvňáků. Asi většina dětí kráčela v tento den na slavnostní 
zahájení školního roku s malou dušičkou, s hlavou plnou otázek, jaké to ve škole bude, zvědavé na nové 
kamarády a hlavně, na tu svoji paní učitelku. 
Nejinak tomu bylo u nás. I my, učitelky, jsme nastoupily plné očekávání, natěšené a zvědavé na “naše děti“.
Září uteklo jako voda a máme za sebou již hodně práce. Děti čtou první slabiky a s úžasem zjišťují, že umí 
přečíst slova má-ma, ma-lá. Daří se správně držet psací náčiní, sedět tak, aby nic nebolelo, počítat do pěti, 
porovnávat, kde je více a kde méně.  Zjišťují, že škola je místo, kde se mohou hodně naučit a získat odpovědi 
na své otázky a kde se dá zažít legrace i úspěch.    
Děti se pomalu sžívají s kolektivem, vědomě i mimovolně navazují sociální vztahy, učí se toleranci, uznávat 
výkony svých spolužáků, klidně komunikovat, vést i podřizovat se.   Bravurně zvládly (za malé pomoci paní 
vychovatelek a učitelek) i velice náročnou cestu s plným tácem od výdejního okénka ke stolu a od stolu            
k odkládacímu okénku ve školní jídelně. Zdá se, že jim chutná, neb od 3. vyučovací hodiny se vyptávají, kdy už 
půjdou na oběd. Dle reakcí dětí největší úspěch ve škole mají velké svačinové přestávky a tělocvik v místní 
sokolovně. Škoda jen, že interiér sokolovny pamatuje mnoho a neposkytuje takové zázemí, jaké by si děti 
zasloužily.
Na otázku, proč je první třída důležitá, jsem někde četla toto: „Zapneš-li si na kabátě první knoflík špatně, 
budou i ty další špatně zapnuty.“
Tak ať se Vám daří, naši milí prvňáci. Ať jste v naší škole spokojeni a svou prací děláte radost nejenom 
rodičům a učitelům, ale hlavně sobě…. A pozor na knoflíky.

                                        Mgr. Iveta Pape, třídní učitelka 1.B

 

           NOVINKY ZŠ A MŠ POŘÍČANY 

11. ročník Svatováclavského běhu ZŠ POŘÍČANY
27. září 2018

Jedenáctý ročník? ANO – už pojedenácté jsme 
letos pořádali svatováclavský běh. To už 
můžeme nazvat tradicí. Před pěti lety se nám 
podařilo ustálit formu běhu, jako soutěž 
pětičlenných smíšených družstev. Žáci první 
kategorie (prvňáci a druháci) absolvují jeden 
kilometr a plní tři disciplíny: přechod kladiny, 
přenášení míčku na provázku a přenášení 
raněného na nosítkách. Starší kategorie běží      
3 km a navíc plní disciplíny: hod kroužkem na 
tyč, šplhání a přesun po laně. V  každé soutěži 
musí být někdo nejlepší, a proto vítězové byli 
odměněni putovním pohárem. Pro mě jako 
pořadatele je ovšem nejdůležitější množství dětí, 
které se akce zúčastnily, a to, že všichni podali 
výkon na hraně svých možností. 
Také mám radost, že i mezi učiteli je výsledek brán prestižně. Některé 
třídy dopředu trénovaly překonávání jednotlivých překážek. Například   
5. třída neměla vůbec žádný problém při vyhýbání dvojice na kladině – 
měli to výborně nacvičené.
A pokud vás přeci jenom zajímají výsledky, koukněte se do fotogalerie 
na webových stránkách školy.
Za rok u 12. ročníku na shledanou.
                                                                                               Ing. Václav Pěnkava
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Adaptační kurz 6. třídy 

Naslouchat si. Respektovat se. Táhnout za jeden provaz. 
Tyto zásady byly vštěpovány žákům šesté třídy na 
adaptačním kurzu v Mukařově. Metodou zážitkové 
pedagogiky se mezi žáky navzájem, mezi žáky a třídním 
učitelem a mezi žáky a asistentem třídy upevňovaly 
vztahy pomocí aktivit, které připravili instruktoři 
Prázdninové školy Lipnice. Program byl velmi pestrý       
a všichni jsme měli možnost si zahrát širokou škálu 
zábavných her. Mezi nejúspěšnější patřily Bingo, 
Obludárium a Let do vesmíru. Celý den byl vždy 
zakončen rituálem, který sloužil ke zklidnění všech 
účastníků, k tomu, aby se žáci zamysleli, co udělali v ten 
den přínosného pro třídu, a k tomu, aby měli prostor 
poděkovat tomu, kdo si to zaslouží. 
Úspěch přinesl i den, kdy byla třída rozdělena na chlapce  
a dívky. Dívky plnily ženské aktivity – například si uvařily 
samy oběd nebo upekly pro chlapce koláč, který byl 
předán při večerním každodenním rituálu jako dárek. 
Chlapci se odebrali do lesa, učili se rozdělávat oheň, 
vyřezávat do dřeva a též připravili pro děvčata dárek, 
který předali při rituálu. Jelikož jsme neměli možnost 
účastnit se tradičního Svatováclavského běhu, přišel na 
řadu závod O trofej sv. Václava. 
Cíle kurzu byly zdárně naplněny. I přes chladnější počasí 
si žáci odvezli mnoho neopakovatelných a jedinečných 
zážitků. Strávili pět dní v přírodě. Navázali nová přátelství 
či utužovali již přátelství navázaná. A hlavně zjistili, že 
skupina dokáže více než jednotlivec, že se lépe domluví, 
když si budou naslouchat, a že každý člen třídy je v něčem 
jedinečný a bez něho by šestá třída nebyla šestou třídou. 
                                             

                      Helena Svobodová, třídní učitelka

Zahradní slavnost ke 100. výročí 
vzniku ČSR
K blížícímu se výročí vzniku naší 
republiky si poříčanská škola připravila 
pro veřejnost zahradní slavnost, která se 
konala dne 24. října 2018 od 16 hod. 
Oslava byla pojata tak trochu netradičně. 
Některé události časů dávno minulých 
jsme si připomněli s  nadhledem 
a humorem. To ocenil i prezident 
Masaryk, který na naši slavnost také 
zavítal. V  areálu školy byly k  vidění 
některé dobové předměty a fotografie, 
pro děti a rodiče nechyběla dílnička na 
výrobu triček. 
V rámci celorepublikové akce Lípy 
republiky jsme zasadili vlastní lípu 
v areálu školy.  Odpoledne pak bylo 
ukončeno překvapením - vypuštěním 
bílých holubic.
                                                        Eva Petříková
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Historie a současnost poříčanského kostela
Výraznou dominantou většiny obcí je bezesporu téměř vždy kostel. Platí to i o tom 
našem poříčanském. Tyčí se na malém návrší nad obecní návsí, takže při průjezdu 
Poříčan autem nebo vlakem je z dálky snadno viditelný. 
První písemná zmínka je o něm doložena z roku 1358, ale byl zřejmě založen již 
okolo roku 1150. Podle zachovaného popisu byl podobný kostelu ve 
Skramníkách. V první polovině 18. století je již natolik zchátralý, že došlo k jeho 
zboření. Na jeho místě byl v letech 1750-1754 vystavěn zcela nový pozdně 
barokní kostel. Stavitel Tomáš Vendelín Budil situoval novostavbu v duchu 
barokní symboliky do svahu tak, aby tvořil již zmíněnou dominantu obce i za cenu 
porušení orientace hlavního oltáře k východu. 
Centrální kostel s téměř čtvercovou lodí je ukončen polokruhovým presbytářem. 
Z vnitřního vybavení vyniká barokní hlavní oltář s obrazem narození Panny Marie 
a sochami svatého Václava a svaté Ludmily. Ve čtyřech rozích lodi jsou výklenky 
se sochami evangelistů Marka, Matouše, Lukáše a Jana. Na kruchtě proti 
hlavnímu oltáři jsou varhany z roku 1900 od varhanářské firmy Rejna-Černý         
z pražských Královských Vinohrad. Velká barevná vitrážová okna po stranách lodi 
znázorňují Krista a Pannu Marii 

Ve věži cibulového tvaru jsou zavěšeny dva zvony. Větší o průměru 90 cm byl ulit v roce 1603. Menší zvon svatý 
Josef je z roku 2002.
V novodobé historii postihly kostel tři pohromy. Nejprve v roce 1916 byl pro válečné účely rekvírován nejstarší 
zvon z roku 1590. V roce 1993 byl kostel částečně vykraden. Největší pohroma se datuje rokem 1947. Požár tehdy 
zachvátil šindelovou věž. Ta byla opravena a pokryta současnou plechovou bání. 
Posledním duchovním správcem farnosti byl Jan Hoffmann. Po jeho úmrtí se kostel stává filiálním a v současné 
době je součástí farnosti Český Brod. Od příchodu faráře P. Martina Sklenáře se v poříčanském kostele konají hojně 
navštěvované, pravidelné bohoslužby, a to každou čtvrtou neděli v měsíci. Každou třetí sobotu v měsíci od 17 hodin 
se koná modlitba růžence. Mimo uvedené termíny je možno shlédnou interiér kostela a přilehlý starý hřbitov          
o pouti a posvícení nebo při kulturních akcích obecního úřadu či spolku Kostel z.s.. Tuto příležitost o letošní pouti 
využilo mnoho desítek našich občanů. Všichni shodně konstatovali, že kostel je v neutěšeném stavebním stavu. 
Nadějí pro jeho opravu jsou tzv. Norské fondy, ze kterých lze prioritně financovat mimo jiné i oblast kulturního 
dědictví. Nelze však na získání těchto finančních prostředků plně spoléhat. Před nedávnem proto Římskokatolická 
farnost Český Brod vyhlásila finanční sbírku, v jejím rámci již několik dárců svými příspěvky opravu kostela 
podpořili. Pokud máte zájem se ke sbírce připojit a jakýmkoli způsobem finančně přispět na obnovu našeho 
kostela, lze zaslat příslušný peněžní obnos na účet farnosti 4040404040/2700, přičemž zadáním variabilního 
symbolu 60901 budou peníze připsány výhradně na fond pro obnovu poříčanského kostela. Farnost Český Brod 
vám rovněž může vydat doklad o přijetí daru, který je následně možné využít pro odpočet z daní. Stačí farnost 
kontaktovat. Všem případným dárcům, kteří jakýmkoli finančním příspěvkem podpoří v následujících letech 
opravu našeho kostela, mockrát děkujeme.
Interiér kostela neprošel v uplynulých třiceti letech větším úklidem. Pro důstojný průběh církevních                    
i kulturních setkání v adventním a vánočním období je třeba ho zbavit kostela od letitých nánosů prachu       
a nástrah pavoučích sítí. Pro hrstku poříčanských farníků to je však obrovské sousto. Věřte, že uvítáme 
každého, kdo by měl chuť nám v sobotu 17. 11. 2018 pomoci. Informace ke generálnímu úklidu kostela bude 
možno získat na úřední desce obecního úřadu, případně telefonicky na čísle 723 546 744. 

Kdy je možné v nejbližší době poříčanský kostel navštívit?
28. 10. 2018   8,00 bohoslužba
 3. 11. 2018 14,00 uctění památky zesnulých předků 
13. 11. 2018 18,00  bohoslužba u příležitosti poříčanského posvícení
17. 11, 2018    9,00 úklid kostela
17. 11. 2018 17,00 modlitba růžence
25. 11. 2018   8,00 bohoslužba
15. 12. 2018 17,00 modlitba růžence
23. 12. 2018   8,00 bohoslužba
Mimo uvedené termíny je možné po telefonické dohodě na čísle 723 546 744 kostel kdykoliv navštívit, ať již k jeho 
prohlídce nebo tichému rozjímání.

                                           Jiří Rytina
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Jarmark
Letošní jarmark na návsi se konal v  sobotu 8. září. 
tentokrát to tedy konečně vyšlo na pouťový víkend. Již 
od oběda si prodejci chystali své stánky, aby byli 
připraveni na hlavní program, který začal ve 14.00.       
A že bylo z  čeho vybírat! Keramika, košíky, ručně 
vyráběná mýdla a kosmetika, šperky a další rukodělné 
výrobky. Nechybělo ani občerstvení. Po celé odpoledne 
hrál Pražský Hradčanský orchestr Pepy Kocůrka            
a jejich krásné melodie přímo sváděly k  posezení          
a poslechu. Byly připraveny i dílničky pro děti, jak 
výtvarná, tak i naučná, která děti zavedla přímo do  
kostela. I díky nádhernému počasí se letos více než 
jindy lidé na návsi zdrželi.
Po odpolední bohoslužbě následoval večerní program. 
Vystoupení kapely Jericho Band, která nás svým 
repertoárem vrátilo do 60. a 70. let.

Recepty z  letošního jarmarku
Ani letos na zářijovém jarmarku nechyběly dobroty, 
které jejich autorky přihlásily do soutěže. Vlastně – 
pardon – letos nesmíme zapomenout na našeho prvního 
mužského účastníka, Míšu Oklešťka, který se do 
soutěže zapojil se svojí výbornou bábovkou. A upekl 
nejen tu, pro prodej u stánku s  občerstvením napekl 
slaný štrůdl, šneky a tyčinky, které také stály za to. 
Proto si zasloužil mimořádnou cenu.
Pohár pro nejlepšího pekaře letos odcestoval do 
Klučova. Získala ho paní Jana Dvořáková se svými 
Bílými řezy. Na druhém místě se umístila paní Eva 
Součková, třetí pak skončila paní Dita Hybnerová. Na 
výherkyně i letos čekaly tématické ceny a poukaz na 
nákup v  prodejně Tescoma v  hodnotě 1000,- Kč. 
Recept paní Součkové jsme v době uzávěrky bohužel 
ještě neměli k dispozici, ale nebojte, bude zveřejněn      
v příštím čísle.

BÍLÉ ŘEZY
5 dkg másla
10 dkg moučkového cukru
4 lžíce mléka
1 celé vejce
2 lžíce medu
1 malá lžička sody

LINECKÝ MŘÍŽKOVÝ KOLÁČ  (Dita Hybnerová)
40 dkg hladké mouky
20 dkg cukru
20 dkg tuku
1 celé vejce
1 prášek do pečiva
citronová kůra

- přísady zpracujeme v  těsto
- více jak 2/3 těsta se rozválí na tenký plát na plech 
- potřeme domácí marmeládou, výborná jsou
  i švestková povidla posypaná mandlovými lupínky
- ze zbylého těsta uděláme mřížky a poklademe na
  koláč

Oblíbený koláč celé rodiny, který by byl určitě výborný i za 
2 dny, bohužel nikdy nevydrží.
  

Vše ušleháme v  páře do pěny.  Na vál nasypeme 40 dkg 
hladké mouky. Vyšlehanou směs přidáme do mouky             
a zapracujeme v těsto. Vyválíme 4 slabé placky, které dáme 
na plech na pečící papír a propícháme vidličkou. Každou 
pečeme krátce při teplotě 180°C až zrůžoví. Upečené placky 
spojíme krémem, prostřední placku spojíme marmeládou 
(doporučuji meruňkovou, ale může být jiná dle chuti).
Krém:  1 máslo, 15 dkg moučkového cukru,  1 uvařený 
puding
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Koutek pro nejmenší . . .

Aleš Kadeřábek

zase ty rozdíly...., tentokrát jich je 9

HOSTINEC U HROUDŮ
vás zve na 

VÁNOČNÍ ZÁBAVU

úterý 25.12.2018 od 20 hodin
k tanci a poslechu hraje skupina JB Band

vstupné 100,-

LESNÍ ŠKOLKA POŘÍČANY
prodává

VÁNOČNÍ STROMKY

Sobota - Neděle

Pátek - Sobota - Neděle

  1. - 2.12.
    8. - 9.12.

  14. - 16.12.

od 8 do 17 hodin
Poříčany u mlýna (ul. Klučovská)     

p. Koláček, tel.: 739 108 418

Nabídka práce
Pískovna Poříčany hledá pracovnici do  kanceláře 
provozovny (možno i v důchodovém věku) . 
Náplň práce - vedení evidence štěrkopísku. 
Nástup možný od ledna 2019.  
Více informací na  tel. 739496297 – p. Ladislav Peller

Srdečně vás zveme
 na vánoční bazárek s překvapením

          4. 12. 2018  
             od 16,00hodin 

              ZŠ T. G. M. Poříčany
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